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Protokoll frå Årsmøte 2023 
Dato: 03.06.2024 

Stad: Kvinnherad Arena, Husnes  

Disse møtte: 

Richard Erlandsen  Halsnøy Il 
Anna Prestnes  Kvinnherad Handballklubb 
Gunnar Våge   Rosendal Turnlag 
Ole Femsteinevik  Strand-Ulv Il 
Ann Kristin Næss  Strand-Ulv Il 
Håkon Askeland  Ternen Il 
Sigve Solheim   Trio Il 
Einar Opedal   Trio Il  
Anne-Kristine Aas  Vestland idrettskrets 

Sak 1 

Godkjenning av frammøtte representantar 
Godkjent.  

Sak 2 

Val av dirigent, referent, og to representantar til å skrive under protokollen.  
Dirigent: Richard Erlandsen 
Føring av protokoll: Ann Kristin Næss 
Skrive under: Ole Femsteinevik og Håkon Askeland 

Sak 3  

Godkjenning av innkallinga, saklista og møtereglane. 
Godkjent. 

Sak 4 

Årsmelding 2023 
Gjennomlest og supplert med følgjande:  

- KIR deltok i idrettsrådmøte Stord 29/ 3 
- KIR må søke om løyve til å bruke kommunevåpen på medaljar som blir delt av KIR til 

idrettslag.  

Godkjent. 

Sak 5 og Sak 8 

Rekneskap 2023 (i revidert stand) og Budsjett 2024.  
Begge gjennomgått og godkjent, med følgjande kommentar: Det var ikkje søkt om tilskot frå 
kommunen i 2023. KIR søkjer anna kvart år.  
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Sak 6 

Arbeidsprogram 2024-2026 
Godkjent med følgjande kommentar: KIR kunne delta i NIF sin anleggs- og 
idrettsrådskonferanse på Gardemoen i haust. 

Sak 7 

Forslag til saker: 

a) Skala for årsmøterepresentasjon. Ingen endring, men forslag om ein inviterer 
idrettslag til å la 10 min om laget sitt, med mål å generere meir deltaking på årsmøte  

b) Kontingentsats for 2024. Ingen endring. Nokre lag ynskjer ikkje å betale kontingent og 
kan velgje å gjere det. Dei vil framleis vere medlem i NIF. For å kompensere dette 
KIR kan velja å nytte til drift inntil 5 prosent av LAM pr. år (ca. kr 60.000). Dette er 
praktisert i andre kommunar. Ein kan då kutte kontingenten og få dekka drift, reise, 
samt honorar til styremedlemmer. Dette under føresetnad eit vedtak på idrettsrådets 
årsmøte, og at kommunen stiller med minimum tilsvarande beløp. Richard skal 
diskutere dette med ordførar før neste årsmøte. 

c) Kriterium for fordeling av lokale aktivitetsmidlar 2024 Uendra.  

d) Kriterium for fordeling av «Ekstrainnsats deltagelse 2024» midlar. På lik linje med 
ordinære midlar.  

e) Breiddestipend i 2024.  

Godkjent i høve til forslag. 

Sak 8 - Se punkt 5. 

Sak 9 

Disse blei vald: 

Styreleiar, Richard Erlandsen. Ikkje på val 
Nestleiar, Anna Prestnes. Attval  
Kasserar, Gunnar Våge. Ikkje på val 
Styremedlem, Ann Kristin Næss. Ikkje på val 
Styremedlem, Håkon Askeland. Attval 
Styremedlem, Ole Femsteinevik. Ikkje på val 
Styremedlem, Sigve Solheim. Ikkje på val 

Vara:  

Emil Stafsnes. Attval 
Einar Oppedal. Ikkje på val. 
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Kontrollutval: 

Willy Kalsås 
TBA 

Valkomité: 

1. Jarle Andresen (Strand-Ulv Idrettslag), ny
2. Christoffer Fossli (Uskedalen idrettslag), ny
3. TBA

Varamedlem: 

1. TBA

Årsmøte gir til styret fullmakt å velje: 1 person til kontrollutvalet og 2 personar til valkomité. 

Ole Femsteinevik Håkon Askeland 

Annet: 

Anne-Kristine Aas, Vestland idrettskrets, overrakk 50-års jubileumsdiplom frå NIF til 
Herøysund Il og Strand-Ulv Il. 

Skal bedriftsidrettsslag i Kvinnherad være medlemmar i KIR på nytt? Styret få i oppgåve å ta 
dette opp med bedriftslagane. 

Spelemidlar: er det kjent at Kvinnherad kommune kan forskottere inntil 10 millionar kr? 
Legge informasjonen på heimesida.  


